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Protokół Nr 4/22 

ze wspólnego posiedzenia: Komisji Rewizyjnej; 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego; 

Komisji Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej; 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki; 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 15 grudnia 2022 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie. 

 

Wspólne posiedzenie komisji o godz. 09:00 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Koronowie Pan Bogusław Guziński, witając obecnych i stwierdzając kworum. 

Na posiedzeniu obecnych było 19 radnych na ogólny stan 21 radnych. 

Nieobecni radni: Polewana Sławomira, Mojzesowicz Elżbieta. 

Radny Szlagowski Maciej oraz radna Katarzyna Karwat przybyli na posiedzenia 

komisji w pkt. 2. 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński, odczytał 

porządek posiedzenia, do którego nie wprowadzono zmian. 

Porządek posiedzenia: 

 

1.Otwarcie wspólnego posiedzenia komisji Rady i stwierdzenie kworum. 

2. Analiza materiałów na LXIX sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące Komisji. 

4. Zamknięcie wspólnego posiedzenia komisji. 



 

 

Ad.2. Analiza materiałów na LXIX sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Barbara Januszewska przedstawiła 

projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2022. 

Opinia komisji: 

Za – 16 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się 1 głos 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych 

kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy Koronowo, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego. 

Opinia komisji: 

Za – 16 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się- 3 głosy 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu 

pomocy finansowej z budżetu Gminy Koronowo na 2022 rok i zawarcia w tej 

sprawie umowy pomiędzy Gminą Koronowo a Powiatem Bydgoskim. 

Opinia komisji: 

Za – 19 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się - 0 głosów 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie przez Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej – działki o numerze 

ewidencyjnym 49/3 położonej w Byszewie, gm. Koronowo. 



Opinia komisji: 

Za – 19 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się - 0 głosów 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie organizacji publicznego transportu 

drogowego na terenie Gminy Koronowo. 

Posiedzenie komisji opuścił radny Olech Raddatz. Obecnych 18 radnych. 

Opinia komisji: 

Za – 18 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się - 0 głosów 

Na posiedzenie komisji wrócił radny Olech Raddatz. Obecnych 19 radnych. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat dodatkowych za 

usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze 

użyteczności publicznej, dla których organizatorem jest Gmina Koronowo. 

Opinia komisji: 

Za – 19 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się - 0 głosów 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu 

pomocy finansowej z budżetu Gminy Koronowo na 2022 rok i zawarcia w tej 

sprawie umowy pomiędzy Gminą Koronowo a Powiatem Bydgoskim. 

Opinia komisji: 

Za – 19 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się - 0 głosów 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu na potrzeby ustalenia wysokości zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów niepełnosprawnych do placówek oświatowych. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Piotr Kazimierski przedstawił projekt uchwały.  

Opinia komisji: 

Za – 19 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się - 0 głosów 



Posiedzenie komisji opuścił radny Stanisław Gliszczyński. Obecnych 18 radnych. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zniesienia form ochrony przyrody. 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania 

Energią      Agata Szulc przedstawiła projekt uchwały. 

Opinia komisji: 

Za – 18 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się - 0 głosów 

 

Ad. 3 Sprawy bieżące Komisji 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Tomasz Gordon zadał pytanie na 

jakim etapie jest dystrybucja węgla w Gminie Koronowo. 

Burmistrz Koronowa odpowiedział, że czekamy w kolejce na dostawę. 

Radna Ewa Szymańska poruszyła sprawę gruntu przy byłej szkole w Więzownie. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Sławomir Marszelski wyjaśnił, iż Gmina Koronowo 

przegrała sprawę o naruszenie posiadania. Pełnomocnik procesowy wystąpił 

o uzasadnienie tero wyroku, na które oczekujemy. Teraz Gmina wystąpi z wnioskiem 

w sprawie o wydanie własności nieruchomości. 

 

Ad. 4 Zamknięcie wspólnego posiedzenia komisji  

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia  Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Koronowie Bogusław Guziński zamknął o godz. 10.40  wspólne posiedzenie 

komisji.  

 

Protokół sporządziła:                                      

Inspektor- Wydział Organizacyjny          

Magdalena Wanda-Joras             

 

 


